
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 826
Ministeren nævnte på samrådet den 30. september 2022, at han gerne ville svare skrift-
ligt på spørgsmålet om nabotjek. Man må imidlertid forstå på ministerens svar på alm. 
del - spørgsmål 782, at ministeren ikke ser nogen yderligere værdi af et nabotjek på myn-
dighedsniveau. Det virker besynderligt, hvis ministeren ingen interesse har i at afdække, 
om danske investorer bliver hårdere ramt af EU-dommene end i investorer i andre lande. 
Betyder det, at selvom et sådant nabotjek ville vise, at Danmark var et af de eneste, hvis 
ikke det eneste land, som har givet dommene en så stram fortolkning, så ville ministeren 
hævde, at Danmark er det eneste land i EU, der er i stand til at læse EU-domme rigtigt? 
Spørger håber derfor, at ministerens bemærkning på samrådet skal forstås således, at 
han vil genbesøge svaret på alm. del - spørgsmål 782?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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